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Pane magistře-starosto. V souladu se zákonem č. 106/1999 Sb. žádám o sdělení, jak je nakládáno s bytem 
Nevánova 1046/7,Praha 6, v minulosti přiděleném panu Michalovi Pokornému nar. 27. 5. 1957. Michal Pokorný 
někdy Michael, JUDr. a někdy Mgr.jak se mu to hodí, bydlí v současné době již 9 let na adrese U Beránky 2033 
(na byt má uzavřenou smlouvu s majitelem bytu panem Mgr. Zeithamlem), přitom je trvale přihlášen na obecním 
úřadě Prahy 6. Je mnoho lidí v nouzi, kteří potřebují obecní byt jako nutnost k zachování lidské důstojnosti a tento 
byt zneužívá člověk s pochybnou minulostí i součastností. 

Pro pochopení přikládám jeho e-mail psaný předsedovi SVJ kde v současné době bydlí, a kde vysvětluje lží, proč 
nebydlí v bytě kde má bydlet, proč má trvalé bydliště na městské části Prahy 6, proč bydlí U Beránky 2033 i další 
věci. Vše, označené červeně jsou výmysly a lži. 

Prosím o zaslání odpovědi na zde elektronickou adresu, případně na adresu: 

Praha 6 

Za odpověď předem děkuji,



Původní zpráva — Od: Michael Pokorný <michalpo@quick.cz> Komu: 
benesracsvs.cz Datum: 15. 12. 2014 12:09:27 Předmět 

Pane Beneši a předsedo SVJ U Beránky, 

prozatím tímto „sousedským" způsobem reaguji na protiprávní jednání člena výboru SVJ 
pana PaeDr. Pešty. Nejde jen o zasílání podobných e mailů, který je uveden níže, ale i slovní 
projevy, které značnou měrou poškozují má práva dle NOZ i dle ZoP a TZ. 

A protože se tak vyjadřuje pan Pešta i na schůzích SVJ, kde tak činí jako člen výboru SVJ U 
Beránky, dovoluji si upozornit na toto protiprávní jednání člena výboru S V J U Beránky Vás, 
jako jeho předsedu. 

Člen výboru Dr. Pešta uvádí při jednáních výboru a valných hromadách S V J informace, které 
značnou měrou ohrožují vážnost mé osoby u spoluobčanů a mohou za určitých okolností 
naplňovat podstatu trestného činu dle § 184 či přestupku. Nepochybně jednáním Dr. Pešty na 
valných hromadách a schůzích S V J dochází i k poškozování mých práv chráněných NOZ v 
oddílu 5. 

Pro rozptýlení části spekulací o mém soukromém životě a k jistému uklidnění vzniklé situace 
si Vás dovoluji informovat (aniž bych tím byl jakkoliv povinen oproti útokům ze strany 
některých členů výboru SVJ) o některých i jinak dostupných skutečnostech, které jsou 
některými členy výboru S V J na veřejnosti překrucovány. Mám trvalé bydliště na radnici, a 
to z toho důvodu, že jsem již před osmi lety dostal při restituci domu, kde jsem na 
Hanspaulce bydlel od radnice byt. Ten však je umístěn v 5 . patře bez výtahu. Já jsem 
před několika lety prodělal těžkou operaci kolenních kloubů a do S.patra již prostě 
nevyjdu (tam také nevyjde ani Styx po operaci dysplazie předních loketních kloubů). 
Proto jsem požádal o výměnu bytu. Ta mi sice byla zastupitelstvem schválena již před třemi 
lety, ale protože jsem v minulosti jako člen výboru a předseda místního občanského sdružení 
a mluvčí Koalice obč. iniciativ Prahy 6 (tu jsem dokonce zakládal) dlouhodobě kritizoval 
činnost rady MČ P 6 a dalších osob a pracovníků radnice, je jasné, že se byt pro mne jaksi 
stále nenalézá. Pokud bych se přihlásil k trvalému bydlišti jinde, než v Praze 6 (a k tomu 
jsem i některými lidmi neustále dotlačován - mimo jiné i veřejnou dehonestací a 
pomluvami), už bych ten byt na Praze 6 nikdy neviděl. Takže proto jsem hlášen na radnici 
MČ. 

Poštu vlastní i pro sdružení si přebírám na poště jako uloženou bez pokusu o doručení 
pravidelně,a to dle uzavřené smlouvy s poštou, protože je to pro mě snadnější. Takto si 
přebírám poštu i v podatelně radnice. Lze to jednoduše každému zjistit, když se pracovnic 
podatelny zeptá. Velmi dobře mne znají. 

To, že v domě jednou obtěžovali exekutoři, pak sděluji, že se toto řízení netýkalo mé 
osoby, ale sdružení a jeho předsedy, kterým jsem byl i tehdy já. To je však hodně dlouhá a 
hodně ošklivá historie, kterou „zařídila" naše bývalá předsedkyně, která se za peníze nechala 



najmout proti zájmům sdružení společností PPF, když věděla, že se natrvalo bude stěhovat do 
USA. Když jsme na to náhodou přišli, museli jsme j i vyloučit a tuto skutečnost uvést i na 
webové stránky našeho OS. Z její strany pak šlo tedy nejen o mstu, ale chtěla si předáním 
jistých informací (nic tajného či nezákonného, ale informace, komu sdružení dluží peníze za 
služby, protože je fundrising stále horší a peníze z darů ubývají) „zasloužit" již patrně 
vyplacené „odměny". Byt U Beránky je využíván i jako podsídlo sdružení a jsou v něm 
uskladněny všechny dokumenty a pochopitelně i počítač a další věci sdružení. Proto nám 
nepřátelé (patrně více z řad investorů a developerů napojených na ODS) chtěli udělat exekuci 
a chtěli se tak dostat k dokumentům a k počítači. To se i díky panu Ledererovi, který mi 
zavolal, nepodařilo. I díky tomu se exekutoři do bytu nedostali a patrně tak byl i 
zachráněn Styx o němž mi pak tvrdili, že pokud by je napadl, byl by utracen. I to byl 
mimochodem záměr našich 

nepřátel (!). Nakonec jsem totiž i zjistil, že exekutor je syn mé kolegyně z fakulty, který mi 
pak některé okolnosti „zájmu" jistých lidí o naše sdružení osvětlil a byl nakonec rád, že 
nemusel exekuci tak, jak o ní byl žádán, provádět. No a ještě dovětek k úplnému osvětlení. 
Bohužel se toto vše velmi účelově probírá a vysvětluje ve vinotéce Na Pískách (tam dochází 
někteří vaši výboři, ale také pan Mlýnský a další lidé, kterým jsem pomohl a pomáhám 
nejen jako člen výboru OS a kteří si mě na rozdíl od Dr. Pešty velmi váží), jinak a 
podstatně hrůzostrašněji. Účel je také jasný. Naše sdružení bylo a je od počátku rekonstrukce 
vinotéky a části domu v němž se nachází účastníkem správních řízení, které však byly 
zahájeny až k našemu návrhu, protože vlastníci prováděli tyto práce bez jakéhokoliv povolení, 
v rozporu s architektonickými i urbanistickými zásadami a OTPP a stejně tak provedli i 
nepovolené kácení dvou vzrostlých smrků. Nyní je causa dokonce i u sodu, takže je snad 
naprosto jasné, proč se majitelé takto „angažují" a pomluvami se mstí. 

Tak to na vysvětlenou, aby bylo jasno. 

Budu rád, když stejně tak rozhodně jak vždy vystupujete proti kritikům na valných 
hromadách a schůzích SVJ , upozorníte některé členy výboru SVJ , že by měli na těchto 
veřejných shromážděních upustit od určité dehonestace mé osoby a mého způsobu života, 
protože tak degradují vážnost celého výboru S V J a za jistých okolností by bylo možné 
uvažovat o odpovědnosti celého výboru SVJ. 

Díky předem za vaše osobní přispění k „uklidnění" zbytečně vzniklé situace. Nerad bych 
zase já uvažoval o tom, že by se moje případné odstěhování z domu (k čemuž by mohla 
účelová dehonestace mé osoby také směřovat) mohlo nějak „ovlivnit" a zmírnit 
případný odpor proti zneužití pozemků zahrady u domů ě.or. 5-7 U Beránky pro 
jakýkoliv jiný záměr, než užívat zahradu pro aktivní odpočinek vlastníků SVJ jako 
nájmců či vlastníků pozemků. 

Michael Pokorný 



Podatelna (ÚMČ Praha 17) 

Od: Novozámská Michaela (ÚMČ Praha 17) 
Odesláno: 17. ledna 2018 8:42 
Komu: 
Kopie: Rytířová Tereza, Bc (ÚMČ Praha 17); Podatelna (ÚMČ Praha 17) 
Předmět: RE: žádost o informaci 

Dobrý den, 
k Vašemu dotazu v souladu se zákonem č.106/1999 Sb. sděluji, že dům čp. 1046 Nevanova ulice, Praha 6 - Řepy se nachází  
v majetku a správě Magistrátu hl.m. Prahy a není a nebyl nikdy svěřen do správy MČ Praha 17. 
Vzhledem k výše uvedenému je nutno z Vaší strany obrátit se na Magistrát hl.m. Prahy. 

S pozdravem 

Michaela Novozámská 
oddělení bytů, nebytových prostor a pozemků 
Odboru správy obecního majetku 
Úřadu městské části Praha 17 
Žalanského 291 
16302 Praha 6 - Ř e p y 
Tel.: 234 683 529 
Mobil: 606 913 558 
e-mail: michaela.novozamska@Prahal7.cz  
kancelář č.213,1. patro 




